

Title (en)

Burner head for burner with low pollutants emission and boiler provided with such a burner.

Title (de)

Brennerkopf für Brenner mit niedriger Schadstoffemission und Kessel versehen mit solchen Brenner.

Title (fr)

Tête de combustion pour brûleur à faible émission de polluants et chaudière équipée d'un tel brûleur.

Publication

EP 0660040 A1 19950628 (FR)

Application

EP 94402948 A 19941220

Priority

FR 9315490 A 19931222

Abstract (en)

Burner head for a burner, comprising a rod or a tube (5) wound to define an internally hollow tubular surface (3, 9) having passages (25) arranged between two successive windings, the said surface being closed at one axial end (11) and open at the other (13), in order to communicate with means (17, 19) for supplying an inflammable mixture; and ignition means (29) for igniting the mixture emerging via the said passages (25), in such a way that the flames are held along at least a part of the tubular surface. Favoured application to a water-cooled gas burner which can equip a boiler.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Tête de combustion pour brûleur, comprenant une tige ou un tube (5) enroulé(e) pour définir une surface tubulaire (3, 9) intérieurement creuse présentant des passages (25) ménagés entre deux enroulements successifs, ladite surface étant fermée à une extrémité axiale (11) et ouverte à l'autre (13) pour communiquer avec des moyens d'alimentation (17, 19) en un mélange inflammable ; et des moyens (29) d'allumage pour enflammer le mélange sortant par lesdits passages (25), de telle sorte que les flammes s'accrochent le long d'une partie au moins de la surface tubulaire. Application privilégiée à un brûleur à gaz refroidi par eau et pouvant équiper une chaudière. <IMAGE>

IPC 1-7

F23D 14/58; F23D 14/78; F23D 14/74; F24H 1/43

IPC 8 full level

F23D 14/58 (2006.01); **F23D 14/74** (2006.01); **F23D 14/78** (2006.01); **F24H 1/43** (2006.01)

CPC (source: EP)

F23D 14/583 (2013.01); **F23D 14/74** (2013.01); **F23D 14/78** (2013.01); **F24H 1/43** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3514833 A 19700602 - DUNSTON JAMES M
- [A] FR 685025 A 19300703 - PREMIX GAS PLANTS LTD
- [A] GB 2071839 A 19810923 - SDECC
- [A] US 2625994 A 19530120 - DEAN SHEPHERD, et al
- [A] DE 242368 C

Cited by

EP1160521A3; CN102829491A; WO9619697A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0660040 A1 19950628; FR 2714150 A1 19950623; FR 2714150 B1 19960202

DOCDB simple family (application)

EP 94402948 A 19941220; FR 9315490 A 19931222